
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 1 / 2025 06. 01. 2025 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: PhDr. Chalupová Zita, RNDr. Mutinová Kateřina, Čáslava Dušan, Smyčka Zdeněk,
Přerovská Jarmila, MUDr. Galuszková Dana, Ph.D. MBA, Vejrosta Dan, Ing. Kochová
Veronika

Omluveni: Kürfurstová Božena

Hosté: Jiří Bartík z Apoštolské církve, Bohumil Pospíšil, obyvatel Pavloviček

Z celkového počtu 9 členů se zúčastnilo 8, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Oprava lampy v Kampelíkově ulici
2. Oprava povrchu vozovky v Gorkého ulici
3. Cyklostezka
4. Estetizace 2025
5. Akce v Pavlovičkách v roce 2025

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky
Zápis č. 8/2024 ze dne 05. 08. 2024: Zeleň v Pavlovičkách - Vyřešené
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Kontroly MP v ulici Na Zákopě - V realizaci
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Dopravní značka v ulici U Panelárny - Před uzavřením
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Zeleň v Pavlovičkách, STO - V realizaci
Zápis č. 11/2024 ze dne 04. 11. 2024: Kontroly v Železniční ulici - V realizaci
Zápis č. 11/2024 ze dne 04. 11. 2024: Povrch silnice v Gorkého ulici - Před uzavřením
Zápis č. 11/2024 ze dne 04. 11. 2024: Travnatý pás v Pavlovické ulici - Předáno k doplnění	

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Pan Bohumil Pospíšil upozornil na již dva měsíce uřezanou lampu veřejného osvětlení v Kampelíkově ulici, v
části, která vede mezi zahradami a dvory. KMČ bude požadovat její opravu.
2. Jaroslav Šulc z odboru dopravy informoval, že povrch vozovky v Gorkého ulici před č. 9 bude opraven do 30.
dubna 2025.
3. Dle sdělení z odboru investic bylo v lednu zahájeno budování další části cyklostezky v Pavlovičkách. Jde o
úseky od ulice Chválkovické za humny k ZŠ Gorkého, z ulice Čadovy po přechodu přes ulici Chválkovickou a po
Chválkovické k ulici Veverkově. Práce by měly být ukončeny na konci července 2025. Vlastní stavební práce
budou zahájeny v závislosti na počasí. KMČ obdržela již dříve informaci, že by v souvislosti s budováním
cyklostezky na Chválkovické ulici měla být opravena také autobusová zastávka Chválkovická - Epava a měl by



na ní být umístěn displej s informacemi o odjezdech. KMČ bude požadovat i tuto úpravu nebo informaci, kdy k ní
dojde.
4. Prostředky estetizace by se měly v roce 2025 zvýšit o 150 000 Kč, protože v Pavlovičkách neproběhne žádná
velká oprava. Měly by tedy činil 450 000 Kč. KMČ je chce využít na úpravu zeleného prostoru na rohu ulic
Veverkovy a Chválkovické (v případě, že již bude zbudováno nové stanoviště tříděného odpadu), dále chce
přispět na vybudování parkoviště v ulici Roháče z Dubé.
5. V roce 2025 se budou v Pavlovičkách opět konat kulturní akce.
Maškarní radovánky pro děti - 8. února 2025
Velikonoční koncert - 22. dubna 2025
Pavlovický Svátek matek - 11. května 2025
Pavlovické babí léto - 21. září 2025
Adventní koncert - prosinec, termín bude včas upřesněn.
KMČ se také zapojí do akce Ukliďme Česko. Občané budou včas informování obvyklými kanály.

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Lampa v Kampelíkově ulici

KMČ požaduje opravu lampy veřejného osvětlení v Kampelíkově ulici, v části, která vede mezi zahradami a
dvory. Již dva měsíce je poškozená.

2 Chytré zastávky

KMČ požaduje informaci, zda bude v souvislosti s budováním cyklostezky na Chválkovické ulici opravena také
autobusová zastávka Chválkovická - Epava ve směru na Sv. Kopeček a stane se tzv. chytrou zastávkou (s
displejem s informacemi o odjezdech) a kdy touto úpravou projdou i další zastávky v Pavlovičkách.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2025

Datum schválení zápisu: 11. 01. 2025 Předseda/předsedkyně KMČ:
PhDr. Chalupová Zita

Zapsal/a:
PhDr. Chalupová Zita

Ověřil/a:
RNDr. Mutinová Kateřina


